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PROTOKÓŁ NR 0012.2.2.2021  
z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Bezrobocia 

w dniu 16 lutego 2021r. 
 
miejsce  posiedzenia-sala nr 130A UM. 

Czas posiedzenia: godz. 14.30 – 16.45 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Polityki Gospodarczej                            
i Bezrobocia, oraz zaproszeni goście zgodnie z załączonymi listami obecności. 
 
Porządek obrad. 
 
1.  Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja JZWiK na temat aktualnej sytuacji. 

4. Sprawy bieżące. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2021 rok. 

 
 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ulicą W. Reymonta, a ulicą 
Okopową w Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego symbolem P98. 
 

5. Problemy bezrobocia w mieście, stan zatrudnienia, środki i programy 
na 2021r. 

 
6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Przyjęcie protokołu z dnia 19 stycznia 2021r.  

8. Zakończenie posiedzenia. 

Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji – Tadeusz Sławik, powitał 
przybyłych na posiedzenie radnych oraz zaproszonych gości.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad wraz z autopoprawką został przyjęty głosami: za-4, przeciw–0, 
wstrzymujących się– 0.  
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Ad.3. 

Informacja JZWiK na temat aktualnej sytuacji. 

Elżbieta Buczkowska-Członek Zarządu JZWiK przedstawiła informację na temat 
przeprowadzonej kontroli  studni wodomierzowej, gdzie stwierdzono zabudowę 
oddzielnego przyłącza i zabudowę wodomierza nienależącego do spółki JZWiK, co 
wskazuje na odbiór wody od innego przedsiębiorstwa i jego dalszą sprzedaż.                       
W wyniku tego bez dodatkowych kosztów i konieczności utrzymania systemu 
wodociągowego może dochodzić do sprzedaży wody. W  związku z  obowiązującymi    
przepisami dostarczanie wody zarówno firmom przemysłowym, jak i osobom 
fizycznym może odbywać się przez jednostki, które mają zezwolenie na zbiorowe 
dostarczanie wody i odbiór, oraz oczyszczanie ścieków. Na terenie miasta 
Jastrzębie-Zdrój takie zezwolenie aktualnie posiada JZWiK, jak również PWiK 
Wodzisław, Pawłowice. 
Biorąc pod uwagę powyższe JZWiK zwrócił się z pismami odnośnie wyjaśnienia 
zaistniałej sytuacji i poinformował o popełnieniu wykroczenia, ponieważ zgodnie                  
z przepisami działalność, która wymaga zezwolenia zgodnie z kodeksem wykroczeń 
jest obarczona przepisami związanymi z karą.  
 
Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją i przyjęła do wiadomości. 
Jednocześnie poproszono Zastępcę Prezydenta Miasta Romana Foksowicza                           
o poinformowanie w późniejszym terminie o dalszym przebiegu sprawy.  
 
Ad.4.  

Sprawy bieżące. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz- Skarbnik 
Miasta 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Jeżeli chodzi o doświetlenia przejść dla pieszych, to w bieżącym budżecie 
zaplanowaliśmy 100 tys. zł, co pozwoli nam na wykonanie 5-6 przejść dla pieszych. 
Cała procedura projektowania i wybudowania wynosi około 10 miesięcy, więc nie 
zdążylibyśmy tego zrobić w tym roku, jeżeli byśmy chcieli za miesiąc, czy za dwa 
miesiące dołożyć środki i zrobić więcej doświetleń. Dlatego zdecydowaliśmy się na 
przesunięcie środków z ul. Traugutta na doświetlenia, żeby zaprojektować                  
i wykonać więcej w tym roku. Jest to istotny element bezpieczeństwa i pięć przejść, 
które były zaplanowane są w tej chwili w Sołectwach. Jednak potrzeby są dużo 
większe, dlatego myślę, że uda nam się więcej takich miejsc zaprojektować i 
ewentualnie gdyby udało się wprowadzić do budżetów obywatelskich już na 
przyszły rok.    
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –2. 
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 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ulicą W. Reymonta, a ulicą 
Okopową w Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego symbolem P98. 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawiła Barbara Mirecka – Naczelnik 
Wydziału Architektury  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Ad.5.  
Problemy bezrobocia w mieście, stan zatrudnienia, środki i programy na 
2021r. 
 
Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Urząd Pracy w Jastrzębiu-Zdroju jest jednym z najlepszych urzędów, ponieważ                             
z tego wynikają nagrody i miejsca w czołówce polskich urzędów, ale również jeśli 
przedsiębiorcy zarządzający działalnością gospodarczą porównują pieniądze                         
i programy, jakie są w urzędach, to każdy widzi i osobiście również porównywałem 
sąsiednie urzędy i widzę, jakie są środki w Jastrzębiu do dyspozycji, a jakie                         
w innych urzędach.  Dzięki temu na rynek pracy i finansowy wpływają ogromne 
pieniądze i podsumowując tj.25 mln zł, które wpłynęły do jastrzębskich firm w tej 
trudnej sytuacji. Jakie to miało kolosalne znaczenie dla firm, które otrzymują 
wsparcie na tworzenie miejsc pracy, czy też zatrudnienie w tej trudnej sytuacji 
pandemii i to było  jeszcze ważniejsze, niż w poprzednich latach.  
Natomiast mam jeszcze dodatkową informację, ponieważ Urząd Pracy będzie miał 
nową siedzibę i planowaliśmy, aby tam w dniu dzisiejszym się udać, natomiast ze 
względu na zaawansowane prace robót rozbiórkowych Komisja pojedzie za dwa, 
lub trzy miesiące.  
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Może w miesiącu maju część prac będzie już wykonana i będzie można zobaczyć. 
Jeżeli chodzi o budynek, to wynikły pewne problemy po zburzeniu ścianek 
działowych, ponieważ okazało się, że posadzka jest nierówna i musimy na nowo 
posadzkę wylewać, co może potrwać miesiąc czasu i trochę więcej kosztować. Na 
razie mamy zabezpieczone środki, ale myślę, że koszty wzrosną. Mam nadzieję, 
ze więcej problemów nie będzie, bo to zwiększy nam trochę koszty budowy. 
Natomiast zleciliśmy doprojektowanie pewnych elementów tj. instalacji pod 
fotowoltaikę, oraz doprojektowanie zbiornika retencyjnego na wodę.  
 
Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Dziękuję panie Prezydencie. Rozmawialiśmy również o tym, że przedstawi pan 
założenia projektu.   
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Odnośnie założeń, to dwa pierwsze piętra tj. parter i pierwsze piętro będzie 
zagospodarowane przez Powiatowy Urząd Pracy. W tej chwili dobudowywana jest 
wewnętrzna winda, czyli klatka schodowa i winda przygotowana jest pod 
zabudowę. Nowa klatka schodowa, ponieważ stara nie spełniała norm przepisów, 
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więc to będzie dobudowywane wewnątrz budynku. Na parterze budynku będzie 
sala obsługi petentów. 
 
Andrzej Koba-Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  
Przede wszystkim archiwa. Natomiast górne piętro, to biura i również obsługa 
klientów, tylko kwestia instrumentów, pośrednictwa pracy, biura dla administracji, 
Wydział Organizacyjny. 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Drugie piętro w całości przeznaczone jest dla Miejskiego Zespołu Obsługi Szkół                     
i Przedszkoli, czyli CUW. Czekamy na to z niecierpliwością, ponieważ planujemy 
przesunięcie do CUW-u szkół i przedszkoli i tylko przesuwamy to w czasie. 
Doprojektowujemy tam również instalację kamer w środku i wydzielenie 
monitoringu zewnętrznego i wewnętrznego, który jest konieczny w przypadku 
Urzędu Pracy, żeby jednak zabezpieczenie budynku również było. Doprowadzenie 
sieci szerokopasmowej i rozprowadzenie na dwie serwerownie, co jest koniczne ze 
względu na działalność dwóch jednostek tj. PUP i MZOSiP.   
 
Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Panie Dyrektorze, jak pan ocenia funkcjonalność jeżeli chodzi o ten budynek? 
  
Andrzej Koba-Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  
Obecna sytuacja, w jakiej jesteśmy, a ta która jest zapowiadana, to przeskok 
historyczny. Ponieważ jest to całkiem inny metraż spełniający warunki, ponieważ 
jak pan Przewodniczący powiedział, jeżeli będziemy normalnie pracować tak, jak 
przed pandemią, to będzie tysiące klientów w ciągu jednego miesiąca. To jest na 
pewno ogromna ilość i to są całkiem inne warunki, ponieważ w starym budynku 
archiwum ma 20 m2 i nie spełnia wymogów. Akta osobowe, które jesteśmy                    
w obowiązku przechowywać bardzo długo, a nie oddajemy ich do Archiwum 
Państwowego, dlatego przez ten czas nagromadzenie akt jest ogromne tj.70 tys. 
akt osobowych. Tutaj przewidziane jest archiwum na 150 m2  z nowoczesnymi 
szafami. Archiwa w każdej instytucji są ważne, bo odpowiadamy za dane osobowe, 
a nie zawsze są do tego warunki. Dlatego warunki na pewno będą tutaj lepsze, 
satysfakcjonujące i spełniające oczekiwania, bo pracownicy urzędu bardzo na to 
czekają. 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta   
Lokalizacja jest też atutem i dojazd jest dużo łatwiejszy, niż do budynku przy                    
ul. Pszczyńskiej. 
 
Andrzej Koba-Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  
Najważniejszy jest parking. 
  
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta   
Parking nie jest duży, ale nie ma miejsca na większy. 
 
Andrzej Koba-Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  
Ponieważ lokalizacja jest bliżej centrum, dlatego odpadnie transport 
samochodowy, bo więcej osób będzie mogło przyjść pieszo. To jest na pewno atut  
lokalizacji tego budynku. Pracownicy na pewno na to oczekują i myślę, że klienci 
również, bo każdy chciałby być w dobrych warunkach obsługiwany.   
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Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Urząd Pracy jest teraz w trzech miejscach? 
 
 
Andrzej Koba-Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  
Ulica Pszczyńska i Zdrój, ale wtedy księgowość połączymy razem. Kilka lat temu 
musieliśmy odłączyć księgowość z uwagi na problemy lokalowe, bo nie mieściliśmy 
się w budynku przy ul. Pszczyńskiej. Nie będę już mówił w jakim stanie jest ten 
budynek i co tam trzeba zrobić, bo jest decyzja Nadzoru Budowlanego zawieszona 
i robiliśmy już klika projektów pod kątem ewentualnej modernizacji, remontu. 
Natomiast pod kątem prowadzenia działalności jako Urząd Pracy, wyremontowanie 
i prowadzenie działalności nie ma racji bytu, bo zrobienie tego samego w tym 
samym budynku, to są miliony i znowu taka sama powierzchnia. 
 
Roman Foksowicz-Zastępca Prezydenta Miasta   
Myślę, że w listopadzie nastąpi przeniesienie, a może wcześniej. 
 
W dalszej części posiedzenia Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy przedstawił 
prezentację   dotyczącą problemów bezrobocia w mieście, stanu zatrudnienia, oraz 
środków i programów na 2021r. wraz z podsumowaniem 2020r. 
 
Prezentacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Michał Urgoł- radny RM 
Czy wśród zarejestrowanych osób bezrobotnych jest przyrost osób powracających 
z zagranicy i myślę tutaj o sytuacji związanej z Brexitem, czy też pandemią, 
ponieważ granice pozostawały przez długi czas zamknięte, czy jest to odczuwalne?  
 
Andrzej Koba-Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  
Początek, czyli ubiegły rok w marcu widzieliśmy powrót osób z zagranicy, którzy 
się rejestrowali.  Można było  to zaobserwować tzn. trudna sytuacja za granicą, 
niepewna i najlepiej było powrócić do domu, gdzie jest możliwość skorzystania ze 
służby zdrowia za darmo. Czyli powroty były częste i dlatego też zdecydowaliśmy 
się w pierwszych dwóch tygodniach na zamknięcie Urzędu dla klienta, tylko 
telefoniczne informacje i komunikacje. Ponieważ były obawy, a tydzień wcześniej 
przyjeżdżały osoby z gorączką i może z objawami przeziębienia, ale wtedy nikt nie 
wiedział o tej chorobie. Mieliśmy na pewno problem i byliśmy z panem 
Prezydentem w ciągłym kontakcie odnośnie tego, co się będzie działo w Czechach 
i jaki był przyrost? Przyrost był i osoby się rejestrowały, ale nie była to zbyt duża 
ilość i teraz też nie odnotowujemy większych przyrostów. Potem granica została 
otwarta, unormowały się pewne rzeczy i Czesi na nowo zaczęli przyjmować do 
pracy. Mamy firmę KES, która z nami współpracuje i potrzebne są kobiety do pracy, 
gdzie oferowane są bardzo dobre warunki płacowe. W związku z tym, że zmniejszył 
się podatek, a wcześniej ten zarobek wynosił 4 tys. zł brutto, to teraz 4 tys. zł 
netto.  
 
Michał Urgoł- radny RM 
To wynika z obniżki podatku, czy z reformy systemu emerytalnego?  
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Andrzej Koba-Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  
Nie znam szczegółów, ale myślę, że chodziło o podatek, ponieważ tak mówił 
Prezes. 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Chodziło szczególnie o branżę automotive, która od połowy ubiegłego roku przez 
pandemię trochę zahamowała, a teraz wszystko wraca do normy i jest produkcja.  
 
Janusz Toborowicz-radny RM 
Chciałbym przekazać gratulacje dla pana Dyrektora i całej załogi w związku                                 
z 30-leciem działalności. Właściwie, to nie byłem niczym zdziwiony, jeżeli chodzi     
o  prezentację pana Dyrektora, bo jeżeli już od kilku lat mamy takie osiągnięcia, 
więc biorąc pod uwagę aktywizację zawodową tj.6 mln zł, to już państwo robicie 
to na bardzo wysokim poziomie. Odnosząc się do działań tarczy za tarczą                               
i przesyłania pieniędzy, gdzie zwrócił pan uwagę na pewną kreatywność ludzi, 
którzy musieli na bieżąco reagować na nowe rozporządzenia, aplikacje i trzeba 
było to szybko robić, a pan powiedział, że jest Przewodniczącym Konwentu 
Urzędów Pracy, to proszę wyjaśnić, jakie jest działanie? Ponieważ wydaje mi się, 
że wspólne działanie ułatwiło przesyłanie i załatwianie wszystkich spraw.  
 
Andrzej Koba-Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  
W każdym województwie funkcjonuje określona ilość Urzędów Pracy i u nas jest 
ich trzydzieści jeden. W celu lepszej koordynacji, współpracy między urzędami, a 
Ministerstwem co kilka lat zgodnie z warunkami regulaminu wybieramy spośród 
siebie Przewodniczącego Konwentu dla danego województwa i takich 
Przewodniczących Konwentu jest szesnastu w całej Polsce. Z uwagi na to, że 
naszym Szefem była kiedyś pani Alina Nowak, która potem przeszła do 
Ministerstwa, a od kilkunastu lat jestem zawsze Wiceprzewodniczącym, więc 
zostałem pełniącym obowiązki Szefa Konwentu Dyrektorów Województwa 
Śląskiego. Moja rola tutaj jest jakby pośrednika i kreowanie działań Dyrektorów, 
oraz Urzędów Pracy, natomiast w sytuacjach takich, jak kryzys, pandemia i nowe 
instrumenty, to pewne rzeczy musieliśmy koordynować na cały Śląsk tzn. jako 
Szef Konwentu tutaj, a każdy Szef Konwentu na terenie swojego województwa. 
Oprócz swojej bieżącej działalności, jako Dyrektora Urzędu Pracy, to również 
zadaniem  pracowników Urzędu Pracy było koordynowanie pewnych rzeczy na 
szczeblu całego województwa. Stąd była moja uwaga, że wszystkie pytania 
dotyczące nowej ustawy, rozporządzenia koordynowaliśmy, zbieraliśmy, 
kontrolowaliśmy, sprawdzaliśmy i przesyłaliśmy do Ministerstwa, a potem w drugą 
stronę, tzn. było to przekazywane do Urzędów Pracy. Mamy właśnie w przyszłym 
tygodniu takie spotkanie z panią Dyrektor i panią Wiceminister w nowym 
Ministerstwie, bo jesteśmy już w Ministerstwie Technologii, Pracy i Innowacji. 
Działamy w nowych strukturach z Wicepremierem Gowinem na czele. Natomiast, 
nic dla nas się nie zmienia oprócz szyldu tzn. dalej pracujemy i dalej wdrażamy 
tarcze, czy też realizujemy swoje zadania. Większość tj.99% rzeczy została po 
staremu, a zmieniły się szyldy. Może będzie inna wizja dla Urzędów, bo każdy 
Minister i jeszcze w randze Wicepremiera może będzie miał inną wizję, co do 
Urzędów Pracy. Na temat likwidacji nikt już się nie wypowiada, a może zmienią się 
struktury? Zobaczymy, to czas pokaże. Na pewno są jakieś rozmowy, a my nigdy 
nie ukrywaliśmy jako Urzędy Pracy i akurat dzisiaj rozmawiałem z panią Aliną 
Nowak na temat przyszłości, ponieważ w pewnych pracach uczestniczyła i wiemy 
jako Urzędy, że reforma jest niezbędna. Niezbędne są nowe zapisy odnośnie 
instrumentów i pewne rzeczy chcielibyśmy, żeby nam uproszczono, bo niestety 
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idziemy w taką stronę, gdzie wszystko musi mieć papier i pieczątkę. To jest 
gigantyczna biurokracja i chociażby w takiej sytuacji, jaką mieliśmy tutaj tj. 
pandemia i wystarczyły uproszczone procedury tak, jak jest teraz w nowych 
dotacjach, gdzie jest tylko elektroniczna procedura. Przedsiębiorca, który działa 
jako przedsiębiorca musi mieć dostęp do internetu i posiadać profil zaufany, aby 
móc wysłać wniosek. Obecnie jest to dopracowane i mamy elektronicznie, gdzie  
pracodawcy korzystają z tego w szeroki sposób i bez przeszkód składają wnioski, 
więc jest to na bieżąco realizowane. Jaka będzie przyszłość? Myślę, że będą 
pracować nad pewnymi regulacjami. 
 
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Rola Konwentów jest bardzo pożyteczna, bo tutaj są konsultacje ze strony 
Ministerstwa z praktykami tj. osobami zarządzającymi urzędami. Przez wiele lat 
obserwowałem i widziałem, jak pracowaliście nad aktami normatywnymi i one 
miały sens. Potem trafiało to do Ministerstwa i niestety często było w jakimś 
stopniu zmieniane. Natomiast najlepiej zapytać jest praktyków, którzy tym 
zarządzają i taka formuła jest dobra i oby jak najwięcej było takich koncepcji  
wykorzystanych w przyszłych aktach normatywnych, ustawach. 
 
Janusz Toborowicz- radny RM 
Jeszcze takie życzenie i prośba, bo rozumiem, że pan jako Dyrektor stoi na straży 
dobrej współpracy ze szkolnictwem i możliwością współpracy, czy to na poziomie 
aktywizacji zawodowej i wspomożenia szkół we wszystkich kwestiach dotyczących 
preferowania zawodów i zatrudnienia.   
 

Andrzej Koba-Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  
Ważną rzeczą jest to, że jesteśmy koordynatorem jako Urząd Pracy „Jastrzębskich 
Drogowskazów Kariery”, które zawsze co roku organizuje Jastrzębski Tydzień 
Kariery i to jest przede wszystkim ukierunkowane dla młodzieży, aby ich wybory 
odnośnie zawodu były jak najtrafniejsze. Takie działania są ciągłe, ponieważ 
opracowujemy barometr zawodów, zawody deficytowe i nadwyżkowe. Takie 
materiały, jak barometr zawodów opracowywane są nie tylko na podstawie 
statystyk, ale również przy wsparciu ekspertów. Zawsze zapraszamy Szefa Cechu, 
który bardzo, ekspertów z Województwa i przedsiębiorców, którzy dobrze znają 
tematykę. Nie zawsze jest taki odzew, jakbyśmy chcieli tzn. przedyskutowanie                    
z dużą ilością osób, natomiast takie instrumenty opracowujemy, co jest dobrym 
materiałem dla Komisji Edukacji, czy też Naczelnika Wydziału Edukacji i to powinno 
iść w tym kierunku, bo to jest materiał który jest podstawą. Barometr zawodów 
jest opracowywany przez każdy powiat, ale jednocześnie opracowywany jest na 
szczeblu województwa dla całego województwa. Kierunki kształcenia, które są 
opiniowane przez Powiatową Radę Rynku Pracy trafiają później do województwa                    
i na poziomie Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy jest to opiniowane i wskazywane, 
czy taki kierunek w danej miejscowości powinien być, czy nie powinien być, żeby 
się w jakiejś odległości nie dublowało. Takie materiały są dostępne i jak najbardziej 
są do wykorzystania.  
 
Tadeusz Sławik-Przewodniczący Komisji  
Podsumowaliśmy bardzo trudny rok  i teraz jest jego kontynuacja. Jeszcze raz 
dziękuję za przedstawienie informacji i wszelkie dokonania. Życzę powodzenia dla 
pana i pracowników w najbliższym trudnym roku 2021.  
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 Ad.6.  
Wolne głosy i wnioski. 

Nie wniesiono  

 
Ad.7.  
Przyjęcie protokołu z dnia 19 stycznia 2021r.  

Protokół przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 
Ad.8. 
Zakończenie posiedzenia. 
Przewodniczący Komisji – Tadeusz Sławik podziękował wszystkim za przybycie                    
i zakończył posiedzenie Komisji. 
 
 
 
 
Protokołowała 
Alicja Kogut                     

Przewodniczący Komisji 
Polityki Gospodarczej i Bezrobocia 

 
TADEUSZ SŁAWIK  


